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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na II sesji Rady Miejskiej 23 maja 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus zwrócił się z prośbą o 
przeanalizowanie celowości stawiania znaków zakazów zatrzymywania się i postoju na terenie miasta 
Tarnowa. Zdaniem radnego znaki te są stawiane np. naprzeciw przychodni lekarskich tam, gdzie 
przyjeżdżają pacjenci. Podał przykład ulicy Batorego, gdzie nie wiadomo z jakiego powodu umieszczono 
taki znak przez co nie można w żaden sposób podjechać pod przychodnię. Radny uważa, że w Tarnowie 
stawia się niezrozumiałe bariery w miejscach, w których ich nie powinno być. Prosi o analizę w tym 
temacie i usuwanie tych barier.  

Poprosił również o analizę organizacji ciągów pieszo-rowerowych. Zdaniem radnego niejednokrotnie 
są zrobione przypadkowo, stwarzając ograniczenia w miejscach, w których tych ciągów nie ma albo są 
bardzo ograniczone i można by je było inaczej wykorzystać i wystarczyłoby tylko wymalować linie.  

 


